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Abstract (en)
[origin: WO2014140384A1] The invention relates to a method for controlling and/or monitoring a compressor system comprising multiple
components, namely one or more compressors (11, 12, 13) and one or more peripheral devices (14 to 21), and comprising a control/monitoring
unit (22), wherein the compressors (11, 12, 13) and the peripheral devices (14 to 21) are arranged or connected in a specific configuration. The
method is characterized in that measurement value(s) are detected within the compressor system or the components in a measurement detection
step; context information is assigned to the measurement value(s) before, at the same time as, or after the detection of the measurement values in
an assigning step in order to standardize the measurement value(s); and the measurement value(s) standardized using the context information are
taken into consideration in a control, monitoring, diagnosing, or evaluating routine in an evaluation step.

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft ein Verfahren zum Steuern und/oder Überwachen einer Kompressoranlage umfassend mehrere Komponenten, nämlich ein
oder mehrere Kompressoren (11, 12, 13) und ein oder mehrere Peripheriegeräte (14 bis 21), sowie eine Steuer-/Überwachungseinheit (22), wobei
die Kompressoren (11, 12, 13) und Peripheriegeräte (14 bis 21) in einer bestimmten Konfiguration angeordnet bzw. verschaltet sind. Das Verfahren
zeichnet sich dadurch aus, - dass in einem Messwerterfassungsschritt Messwerte innerhalb der Kompressoranlage oder der Komponenten
erfasst werden, - dass in einem Zuordnungsschritt dem oder den Messwerten vorher, gleichzeitig oder nach der Messwerterfassung jeweils
eine Kontextinformation zugeordnet wird, um die Messwerte zu standardisieren, und - dass in einem Verwertungsschritt der oder die durch die
Kontextinformation standardisierten Messwerte in einer Steuer-, Überwachungs-, Diagnose- oder Auswertroutine Berücksichtigung finden.
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